

Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 4-5-2019

1. **【預告】** 4/12, 4/19 放兩週春假！下次上課 4/26，預祝大家有個平安愉快的春假！

【2019-20註冊】 請家長能盡快上網報名新學年！下面是報名的網頁
<https://goo.gl/forms/hGAktzzhOZqupVM23>

2. **【預告】** 本學期最後一天 5/17 除了分發成績單外，也將舉辦園遊會。我們需要各班有位家長代表，能與你們班的老師商量、討論你們班的遊戲攤位，另外我們今年在園遊會當天會有食物義賣，歡迎有興趣的家長多多參與我們這個活動。

3. 福利社這星期五將賣「Sugar and chocolate chip cookie」。謝謝福利社 Angela 為大家準備。

1. No school on 4/12 and 4/19—Spring break. The Chinese School will resume our classes on 4/26.

2. Please use the following link to register online for the 2019- 2020 school year for returning students. Print out the Medical & Photo Release Form and turn in with a \$700 check to the school office or mail both to 19901 Merribrook Dr. Saratoga, CA 95070

<https://goo.gl/forms/hGAktzzhOZqupVM23>

3. Upcoming event—Year end carnival. We will hold our year end carnival on the last day of school (5/17). We would like to ask each class to have a carnival parent representative to be in charge of the booth and communicate with the school. We would like to ask the teachers to notify the school what game will be offered at your class booth after discussing with your representative. Food sale will also be held at the carnival. We welcome more parents to cook food for the sale this year.

4. This Friday, Snack Shack will sell sugar and chocolate chip cookies. Thanks to 6A parent, Angela, for preparing them for us.